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Legnica, dnia 28 czerwca 2021 r. 

  

 
 
 
 

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 
 

 

 

Z A P Y T A N I E  nr 83/ ZA /21 

 

Dotyczy: Zakresu kompetencji Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych oraz usuwania 

barier architektonicznych  i technicznych w Legnicy.  

 

Podstawa prawna: 
 

art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2018, poz.994) 
art. 2 ust. 1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. 2016 poz. 
1764) 
 

            Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, 

w związku z licznymi zapytaniami mieszkańców naszego miasta bardzo proszę o udzielenie 

odpowedzi na poniższe pytania: 

 

1. Czy istnieje możliwość rozszerzenia zakresu kompetencji powołanej przez Prezydenta 

Legnicy Społecznej Rady  ds. Osób Niepełnosprawnych do opiniowania projektów 

inwestycyjnych, uwzględniając potrzeby osób niepełnosprawnych? 

2. Czy i kiedy zostanie usunięta bariera architektoniczna w postaci zbyt wysokiego 

podjazdu, która uniemożliwia wjazd na środkową część fontann dla osób 

niepełnosprawnych? 

 

 

W wielu Polskich miastach istnieją programy, które mają na celu usuwanie barier 

architektonicznych dla osób niepełnosprawnych. Warszawa rokrocznie przeznacza na ten cel 

1 mln zł. Ma to na celu dostosowanie miasta do potrzeb wszystkich mieszkańców, tak aby 

poruszanie się po mieście nie stanowiło wyzwania. 

 

  pl. Słowiański 8 
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Rozwiązania techniczne nowych inwestycji, nie mogą nikogo wykluczać. Niedostosowania 

względem ograniczeń ruchowych osób niepełnosprawnych nie mają prawa mieć miejsca w 

mieście, które określane jest mianem „smart city”. Likwidacja barier architektonicznych i 

technicznych z pewnością pozwoli na bardziej wydajne funkcjonowanie osób 

niepełnosprawnych oraz zwiększy ich komfort poruszania się po mieście. 

 

Wierzę, że usunięcie uciążliwych podjazdów przy fontannach miejskich jest to, choćby ze 

względu na fakt, iż w nowej inwestycji Parku Wodengo AquaFun przy ulicy Stromej 

funkcjonuje wiele rozwiązań przygotowanych specjalnie z myślą o osobach 

niepełnosprawnych, co zasługuje na podkreślenie. 
 

 

 
 

 

Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moje zapytanie  

i wskazuję, że podjęty problem dotyczy ogółu mieszkańców Legnicy i leży w jego interesie  

co wypełnia wymogi wynikające wprost z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 2001 r.  

o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. poz.933), 

dlatego też uważam, iż zapytanie to jest zasadne zarówno na gruncie obowiązujących 

przepisów, jak i oczekiwań mieszkańców naszego Miasta. 

 

 

  
 Z poważaniem 

                                                                                                         Aleksandra Krzeszewska 


